
Økonomisk politikk i en urolig verden!

Økonomien i Norge er bestemt av balansen i import og eksport.  Når det 
eksporteres mer enn det importeres i verdi så har landets økonomi en sunn 
utvikling. Hvordan står det så til med Norges handelsbalanse?

På SSBs sider på nettet fant jeg under tittelen «Norges viktigste 
handelspartnere» flg. informasjon:

I 2024 eksporterte Norge varer for 1 805 milliarder kroner. 
1083 milliarder var oljeeksport. 722 milliarder  var annen eksport.
1061 milliarder var import.
Dvs. ser man bort fra oljeeksporten så var det et underskudd på handelsbalansen
på  339 milliarder i 2024. 

Dette forteller meg at man kan ikke avvikle oljen. Tvert imot, man må fortsette 
å legge ut nye områder for utvinning ellers blir det økonomisk ruin!  Oljen er en
ressurs og det gjelder å utnytte den optimalt så lenge man har den.
Så gjelder det å få handelen i balanse eksklusiv oljen. Fremst ved  å øke 
eksporten fra nye virksomheter til det går i pluss. Det kan også være riktig å 
søke å redusere importen slik at man øker graden av selvforsynthet.

I disse tider der Europa må øke sin selvforsvars evne er det nærliggende å satse 
på våpenindustrien.  Norge er ressurs rik og skulle kunne hjelpe de europeiske 
landene som ikke selv kan produsere og fylle våpenarsenalene.
Norske Nammo er en slik produsent som søker tilgang til mer energi for å 
kunne øke produksjonen. Jeg skjønner ikke hva myndighetene nøler med.

Det er ikke bare våpen som trengs for å sikre forsvarsevnen. Vi har ressursene 
og tilgang til råmateriale og kan være leverandør av produkter til hele Europa. 
Det gjelder å få ut fingeren og være først.

Energi og resurs rikdommen må ikke skusles bort. Det må bygges virksomhet 
som gir avkastning og bidrar til positiv handelsbalanse.. 
For å få det til må energi politikken legges om. Det gjelder også den politikken 
som fører til nedbygging av oljevirksomheten. Den er feil! 
Påstanden om at CO2 i atmosfæren varmer opp er feil. Atmosfæren isolerer, 
dvs. forsinker avgangen av energi. 
 


